
الکســـیس گندوز:  شناخت پرسپولیسی ها از دروازه بان الجزایری در ابتدای 
فصـــل، تنها بـــه چند ویدیـــو از واکنش هـــای این ســـنگربان در مســـابقات 
مختلـــف ختم می شـــد و شـــروع کار او، با یک اشـــتباه مقابـــل ذوب آهن در 
هفته نخســـت لیـــگ همراه بود امـــا پس از این مســـابقه، گنـــدوز به تدریج 
به شـــرایط آرمانی خود نزدیک شـــد و در چندین بازی توانســـت پرسپولیس 

را از شکســـت نجات دهد. 
گنـــدوز با وجـــود ضعف های مشـــخصی که در بـــازی با پـــا دارد، توانســـته با 
واکنش هـــا و تکنیک صحیح در عکس العمل ها، جانشـــین مناســـبی برای 
علیرضا بیرانوند باشـــد و تا این مقطع از فصل، هیچ کســـی در پرســـپولیس 
بـــا توجه بـــه عملکرد گندوز جـــای خالی دروازه بان شـــماره یک تیـــم ملی را 
حـــس نمی کند؛ عملکردی که او را برای نخســـتین بار، تبدیـــل به دروازه بان 

اصلی تیـــم ملی الجزایر کرده اســـت.

وحیـــد امیـــری: ســـتاره باتجربه تمـــام خطوط پرســـپولیس به غیـــر از خط 
دروازه، همـــواره از بازیکنـــان کلیـــدی و اثرگـــذار تیم بوده امـــا در این فصل، 

بالاتـــر از حـــد انتظار عمل کرده اســـت. 
چـــرا که هیچ کـــس فکـــرش را نمی کـــرد امیـــری در ۳۷ ســـالگی، تبدیل به 
تنهـــا بازیکـــن ثابت همـــه ترکیب هـــای گاریدو شـــود و بازی در چند پســـت 

را تجربـــه کند. 
امیـــری تا اینجای فصل، به اندازه ســـه برابر گل های خود در ســـه فصل پیش 
از ایـــن گلزنـــی کـــرده و با تجربه بـــالای خود، عصای دســـت تیـــم در روزهای 

ســـخت بوده است.
 

فرشـــاد فرجی: شـــاید اگـــر در ابتـــدای فصل گفته می شـــد بیـــن مدافعان 
پرســـپولیس فرشـــاد فرجی یکـــی از مؤثرتریـــن بازیکنان تیـــم خواهد بود، 
کمتر کســـی این حـــرف را باور می کـــرد اما ایـــن بازیکن با اعتمـــاد گاریدو در 
دو پســـت مدافع میانی و مدافع راســـت، بهترین روزهـــای دوران بازی خود 

را تجربـــه می کند. 
فرجـــی که در دربـــی تهران عملکـــرد خوبی داشـــت، در دو بـــازی اخیر تیم 
یـــک گل و یک پـــاس گل را هم ثبت کـــرده و پرسپولیســـی ها در غیاب ایوب 
العملـــود، به راحتی می توانند روی او حســـاب کنند و دیگـــر هیچ کس مانند 

تابســـتان، خواهان جدایی او از جمع سرخپوشـــان نیست.

تحولات مدیریتی در آکادمی باشگاه پرسپولیس

خلیلی می رود،  شاید بادامکی دوشغله شود

آکادمـی باشـگاه پرسـپولیس در سـال های 
سـهیل  چـون  بازیکنانـی  پـرورش  بـا  اخیـر 
حبوباتـی  سـمیر  رفیعـی،  امیـر  صحرایـی، 
بـه رشـد و پیشـرفت تیـم  و میـاد سـورگی 
بزرگسـالان ایـن باشـگاه کمـک شـایانی کـرده 

است اما در روزهای اخیر، اخبار ضدونقیضی 
از مدیریـت ایـن آکادمی به گوش می رسـد که 
می توانـد آینـده آن را تحـت تأثیـر قـرار دهـد.
یـه  پا ی  تیم هـا ن  بیـا مر ز  ا یکـی  اً  خیـر ا
پرسـپولیس به دلیـل برخـی مسـائل غیرفنی 
از سـمت خـود کنـار گذاشـته شـده کـه ایـن 
جابه جایـی موجـب طـرح برخـی سـؤالات و 
جنجال ها در مورد مدیریت آکادمی و مسائل 
حاشیه ای آن شده است. گزارش ها حاکی از 
آن اسـت که حراسـت وزارت ورزش و جوانان 
نیز به این پرونده ها وارد شده و برخی نفرات 

احضـار شـده اند.

در این میان، محسـن خلیلی، مدیر آکادمی، 
بـه عنـوان یکـی از شـخصیت های کلیـدی در 
مدیریـت فعلـی باشـگاه پرسـپولیس مطـرح 
اسـت. با وجود تاش های او برای روشـنگری 
در زمینه مسـائل حاشیه ای، اما از ساختمان 
باشـگاه پرسپولیس شنیده می شود که اخیراً 
مجـوز فعالیـت محسـن خلیلـی از نهاد هـای 
مربوطـه به دلیل حواشـی به وجـود آمده لغو 
شده و باشگاه پرسپولیس از خلیلی خواسته 
گمانه زنی هـا  ایـن  بدهـد.  اسـتعفا  شـخصاً 
پرسـش هایی را درباره آینده مدیریت آکادمی 

بـه وجود آورده اسـت.

طبق آخرین اطاعات، انتظار می رود خلیلی 
بزودی از باشگاه پرسپولیس کناره گیری کند 
و جای او احتمالاً به یکی از دو گزینه حسین 
یـا رضـا شـاهرودی داده خواهـد  بادامکـی 
شـد. بـا ایـن حـال، شـانس حسـین بادامکی 
بیشـتر اسـت و بـه نظـر می رسـد او درحـال 
حاضـر ضمـن عهـده داری معاونـت ورزشـی 
باشـگاه بایـد مسـئولیت مدیریـت آکادمـی را 

هـم برعهـده بگیرد.
البتـه پیش تـر از محمـد انصـاری مربـی تیـم 
ملـی جوانـان هم به عنوان یکی از گزینه های 
کـه  می شـد  یـاد  خلیلـی  جانشـینی  جـدی 

حتـی در روز هـای گذشـته هـم در باشـگاه 
پرسـپولیس حاضـر شـده بـود و نشسـتی را 
بـا مسـئولان ایـن باشـگاه داشـت امـا شـنیده 
می شـود در مقطـع کنونـی انصـاری عاقـه ای 
بـه پذیـرش مدیریـت آکادمـی پرسـپولیس 
نـدارد و می خواهـد وارد عرصـه مربیگـری 

فوتبـال شـود.
در شـرایطی کـه تحولاتـی در آکادمـی باشـگاه 
پرسـپولیس درحـال شـکل گیری اسـت، باید 
دیـد چـه تصمیمـات دیگـری اتخـاذ خواهـد 
شـد و چطـور ایـن تغییـرات بـر رونـد آموزشـی 
و پرورشـی بازیکنـان تأثیـر خواهـد گذاشـت.

پرسپولیس6

عملکرد متفاوت بازیکنان پرسپولیس در یک سوم ابتدایی فصل

شگفتانههارودررویناامیدکنندهها
با گذشـــت حدود یک ســـوم از فصل ۱۴۰۴-۱۴۰3، می تـــوان عملکرد برخـــی از بازیکنان 
تیم پرســـپولیس را مـــورد بررســـی قـــرار دارد. بازیکنانی که با ســـبک متفـــاوت گاریدو، 
بازی های متفاوتی نســـبت به فصول گذشـــته خود در ترکیب پرســـپولیس را به نمایش 

گذاشـــته اند و برخی از آنها، بالاتـــر از حد انتظار و برخی ضعیف تر از آنچه تصور می شـــد 
عمـــل کرده انـــد. در این مطلب به بررســـی عملکرد چنـــد بازیکن پرســـپولیس در این 
فصـــل می پردازیم؛ با این توضیح که ملاک این بررســـی، بازیکنانی هســـتند که بیشـــتر 

در ترکیـــب اصلی تیـــم حضور پیـــدا کرده اند و بازیکنانی چون عیســـی آل کثیر، ســـعید 
صادقی و یاســـین ســـلمانی که گاریدو اعتقاد چندانی به آنها نداشـــته، در این بررســـی 

جـــای نمی گیرند.

گزارش یک

ایلیا بهزاداول
خبرنگار
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خ اردوگاه سر

پایان پرونده باهویی با پرداخت ۴۰۰ هزار دلار غرامت

پنجره پرسپولیس باز شد
پنجـــره نقـــل و انتقـــالات پرســـپولیس باز شـــد و این 
باشـــگاه برای ثبت نـــام بازیکنـــان و اخذ مجـــوز بازی 

آنها مشـــکلی نخواهد داشـــت.
باشـــگاه پرســـپولیس پیش از این از فیفا درخواســـت 
کرده بود، مطالبـــات نبیل باهویی را از محل اندوخته 
مالی نـــزد خود پرداخت کند. فیفـــا و بازیکن موافقت 
خـــود در ایـــن ارتباط را اعـــام کردند و نبیـــل باهویی 

شـــماره حســـابی را برای واریز اعام کرد.
با توجه به اینکه شـــماره حســـاب اشـــتباه بـــود، مقرر 
شد وی شماره حســـاب جدیدی را به فیفا اعام کند. 
فرم هـــا و نامه نگاری هـــای مربوطه، توســـط باشـــگاه 
و بازیکـــن بار دیگـــر تنظیم و برای فیفا ارســـال شـــد. 
در واقع کار از طرف باشـــگاه پرســـپولیس تمام شـــد. 
فیفـــا نیز با اســـتفاده از بندهـــای قانونی، ایـــن انتقال 
را انجـــام داد و بازیکـــن می بایســـت طـــی ۵ روز کاری 
تأییدیـــه دریافت وجـــه را به فدراســـیون جهانی اعام 
نماید. باشـــگاه طی تماســـی بـــا بازیکـــن، جویای این 
انتقال شـــد که نبیـــل باهویی اعام کـــرد؛ مبلغ فوق 
ع وقـــت، تأییده خود  دریافت شـــده اســـت و در اســـر
را بـــه فیفا اعـــام خواهد کـــرد که بر همین اســـاس، 
فیفا به ما اعام کرده اســـت، پول از حســـاب باشـــگاه 
پرســـپولیس کســـر شـــده اســـت. این موضوع را طی 
نامه ای به بخـــش ذیربط اعام کردیم کـــه در پی آن، 

پنجـــره نقل و انتقالاتی پرســـپولیس باز شـــد.
 

توضیح هدایتی درباره رأی لوکادیا
 هومن هدایتی درباره رأی دادگاه عالی ورزش و صفر 
شدن جریمه ای که یورگن لوکادیا باید به پرسپولیس 
پرداخت می کرد، توضیح داد: »چیزی که در مقررات 
کمیته وضعیت بازیکنان وجود دارد این است که فیفا 
ماک خاصی برای تعیین خسارت وارده تعیین نکرده 
است. البته طرفین می توانند در قراردادهایشان این 
را پیش بینی کنند، اما اگر پیش بینی نکرده باشند، 
فیفا ماکی تعیین نکرده است. فیفا جزئیات فسخ 
و خسارتی که از خاتمه دادن به این قرارداد توسط 
بازیکن ایجاد شده است را با دقت بررسی می کند. 
در این پرونده هم این طور شد و باشگاه پرسپولیس 
در مرحله اول تمام مدارکی را که فکر می کرد در اثبات 
زیان وجود دارد، به فیفا فرستاد و فیفا هم اعام کرد 
من تمام این مدارک را بررسی و ثابت شد این بازیکن 
غیرموجه فسخ کرده و ۳۲۴هزار به پرسپولیس خسارت 

وارد شده است.«
وی افزود: »وقتی آقای لوکادیا استیناف خواهی می کند 
CAS مورد بررسی قرار می گیرد، با  و این پرونده در 
توجه به اینکه دست CAS بازتر است، در ۱۱۵پاراگراف 
درباره این موضوع صحبت کرده و عمده حرفش هم 
چند نکته کلیدی دارد؛ نکته اول این است که فسخ 
همیشه به عنوان آخرین راهکار برای پایان دادن به 
قرارداد تلقی می شود و پرسپولیس هیچ نقشی در 
احساس یا عملکرد این بازیکن در فسخ نداشته و 
بنابراین اقدامی که او انجام داده، از نظر فوتبالی موجه 
نبوده است. گرچه در ادامه رأی در یک بخش هایی 
به مسائلی غیرفوتبالی هم اشاره کرده، اما مجموعاً 
تأیید کرده که پرسپولیس نقشی نداشته است. در 
را  نوشته شده که من وظیفه دارم خسارت  ادامه 

محاسبه کنم.«
 

 محرمی پست گرفت
رضـــا درویـــش مدیرعامل باشـــگاه پرســـپولیس طی 
حکمی، مجتبی محرمی پیشکســـوت نامدار باشـــگاه 
پرســـپولیس را بـــه عنـــوان اســـتعدادیاب باشـــگاه و 
مســـئول فنی و نظارت بـــر تیم های پایه پرســـپولیس 
منصوب کـــرد. مجتبی محرمی یکی از شـــاخص ترین 
و محبوب تریـــن چهره هـــای تاریـــخ فوتبـــال ایـــران و 
باشـــگاه پرســـپولیس اســـت کـــه پـــس از ســـال ها با 

حکمـــی تـــازه به تیم ســـابق خود بازگشـــته اســـت.
 

پول انتقال عبدالکریم حسن روی هوا
وش  فر به  م  ا قد ا ن  بستا تا ر  د لیس  پرسپو باشگاه 
ا  ر حسن  یم  لکر ا عبد و  کرد  د  خو ی  قطر ه  ر ستا
بی  خو یی  ا ز مد آ ر د تا  خت  و فر لوکره  ا ه  شگا با به 
و  یک میلیون  رقم  با  که  انتقالی  باشد.  داده   انجام 
۳۰۰ هزار دلار انجام گرفت و قرار بر این شد که باشگاه 
تا الان  را پرداخت کند.  قطری در دو قسط این پول 
که چند ماه از این انتقال می گذرد باشگاه پرسپولیس 
نتوانسته پولی از باشگاه قطری بگیرد و دست پرسپولیس 
خالی مانده است. چندی قبل باشگاه پرسپولیس اعام 
کرد، الوکره از این باشگاه شماره حسابی در قطر خواسته 

اما مشخص نیست چرا این پول واریز نشده است.

سوژه

محمدرضا رحیم پور
خبرنگار

مجتبی شیری مدافع اسبق پرسپولیس 
معتقـــد اســـت همـــه چیـــز بســـتگی بـــه 
نتیجه گیـــری خـــوب دارد و در این صورت 
همه چیز فراموش خواهد شـــد و از یادها 

رفت. خواهد 

چرا پرسپولیس مقابل گل گهر 
به سختی پیروز شد؟

از هر نکته  من فکر می کنم نتیجه گیری 
برنده  تیمی  وقتی  است.  مهم تر  دیگری 
شود همه چیز پس از آن فراموش خواهد 
شد و کسی به کیفیت بازی و مسائل دیگر 
توجه نخواهد کرد. امتیاز جمع کردن در 
از هر نکته دیگری مهم تر  اول  نیم فصل 
بود  خوب  خیلی  دلیل  همین  به  است 
که پرسپولیس در این بازی مهم خارج از 
خانه موفق شد و تیم خوب گل گهر را در 
زمین خودش شکست داد و جایگاه خوب 
بالای  در  امتیار  سه  کسب  با  را  خودش 

جدول حفظ کرد.
بازی مقابل مس سونگون را 
چگونه پیش بینی می کنید؟

تیم های لیگ یکی انگیزه زیادی برای بازی 
مقابل پرسپولیس دارند چون به هر حال 
پای پخش زنده و موارد دیگر در میان است 
به همین دلیل پرسپولیس نباید حریف را 
دست کم بگیرد تا از سد این حریف بگذرد 

و منتظر قرعه بعدی اش باشد.
در جام های داخلی شرایط 
پرسپولیس را برای کسب 

موفقیت چگونه ارزیابی می کنید؟
پرسپولیس شرایط خیلی خوبی دارد به 
همین دلیل حتماً باید طوری بازی کند که 
در هر دو جام داخلی و کسب سوپر جام 
مدعی اصلی باشد. امسال هم پرسپولیس 
بیشترین شخصیت و قدرت را برای کسب 

این مهم در اختیار دارد. پرسپولیس باید 
هفته های  تا  و  باشد  داشته  خوبی  روند 
پایانی نلغزد تا در همه جام های داخلی باز 
هم بیشترین عناوین قهرمانی را به خودش 

اختصاص دهد.
از بازی های بعدی لیگ نخبگان 

چه پیش بینی دارید؟
لیـــــــــــگ نخبـگان هـم  پرسـپولیس در 
نمایش هـای بـدی ارائـه نـداده امـا در فـاز 
نکـرده اسـت  نتیجه گیـری موفـق عمـل 
بـه همیـن دلیـل بایـد بـه هر شـکل ممکن 
مقابـل الریـان و الشـرطه پیـروز شـوند تـا 
شـانس خـود را بـرای موفقیـت و صعـود در 

میـان هشـت تیـم زنـده نگـه دارنـد.
در رابطه با خط حمله و 
مشکلاتی که مهاجمان 

پرسپولیس در فاز گلزنی دارند 
چه نظری دارید؟

تغییر و تحولات زیاد به لحاظ روحی-روانی و 
فنی بر روی تیم و مهاجمان تأثیر گذاشته، 
از این رو گاریدو باید هرچه زودتر ترکیب 
ثابت خودش را بشناسد و تیمش را به ثبات 
برساند، هر چند مصدومیت ها هم در این 
بین گاهی تأثیرات منفی در برداشته است.

در مورد اورونوف هم نظرات 
مختلفی وجود دارد.

به نظرم باید اورونوف را نگه دارند تا ترسش 
از بازی کردن بریزد. در این صورت حتماً 

می تواند بهترین کارایی را داشته باشد و 
دوباره تبدیل به ستاره پرسپولیس شود.

در رابطه با یاسین سلمانی 
که به نیمکت چسبیده چه 

نسخه ای را بهترین می دانید؟
به هر حال بازی نکردن روی عملکرد بازیکن 
تأثیر منفی می گذارد به همین دلیل حتماً 
باید سرمربی تیم و باشگاه تصمیم درستی 

در خصوص یاسین بگیرند.
چرا عناصر خط میانی وخط 

حمله پرسپولیس نتوانسته اند 
مانند دروازه بان و مدافعان تیم 

موفق باشند؟
شاید ترس و استرس ناشی از دیسیپلین 
گاریدو روی بازیکنان خط حمله و هافبک 

تأثیر گذار بوده است.
مشکل گل نزدن مهاجمان 
پرسپولیس چگونه برطرف 

خواهد شد؟
این مشکل باید در تمرینات با دقت در زدن 
ضربه آخر حل شود. بازیکنان خط حمله 
پرسپولیس کیفیت خودشان را دارند به 
که  می شود  کم کاری  شاید  دلیل  همین 
را  مهاجمان نمی توانند ارزش خودشان 
نشان دهند. از سوی دیگر سرمربی باید 
ترکیب ثابت خودش را پیدا کند تا بازیکنان 
دچار دوگانگی نشوند که شاید نمونه این 

مسأله عیسی باشد.

۱۵، ورزشگاه مرغوبکار   پنجشنبه ساعت 
در محله نازی آباد که سال ها محل تمرین 
باشگاه  از  مختلفی  تیم های  مسابقات  و 
در  بزرگ  اتفاق  یک  شاهد  بود  استقال 

تاریخ باشگاه پرسپولیس خواهد بود.
 به لطف الزامات کنفدراسیون فوتبال آسیا 
فوتبال  تیم  صاحب  پرسپولیس  باشگاه 
بانوان شد و تیمی که با سرعت برق و باد 
شکل گرفت و جمع و جور شد امروز بعد از 
حدود ۲۰روز تمرین اولین مسابقه رسمی 
خود را مقابل مهرگان پردیس برگزار می کند.

پرسپولیس یکی از تیم های لیگ یک فوتبال 
بانوان است. مسابقاتی که در دو گروه 6 
تیمی برگزار می شود و از هر گروه دو تیم 
با تیم های گروه  برتر به صورت ضربدری 
به  تیم  دیگر دیدار کرده و در نهایت دو 
لیگ برتر صعود خواهند کرد. البته که تیم 
پرسپولیس با هدف صعود به لیگ برتر بسته 
شده اما فعاً این مهم در اولویت نیست و 
آنچه در تاریخ این باشگاه اتفاقی بزرگ و 
حتی تاریخی قلمداد می شود شروع حرکت 
تیم فوتبال بانوان باشگاه است که سال ها 
و فوتبال  باشگاه  این  جای خالی اش در 
نوپای بانوان دیده می شد. تیم پرسپولیس 
فریبا  که  رضایی  شادی  سرمربیگری  با 
زرغانی و مهشاد شعبانی کمکش می کنند 

وارد مسابقات شده اما برخاف بسیاری 
مربی  حتی  بانوان  برتر  لیگ  تیم های  از 
مخصوص دروازه بان ها هم دارد و زینب 
صابری این وظیفه را برعهده گرفته است. 
تیم بانوان پرسپولیس ۲8بازیکن دارد که 
غالب آنها از سه تست پروپیمان و شلوغ 
بیرون آمده اند. در سه جلسه تست گیری 
ر  کشو سر  سرا ز  ا یکن  ز ۵با ۰ ۰ ز  ا بیش 
توسط کادر فنی دیده شدند و نام جذاب 
پرسپولیس کاری کرد تا حتی ورزشکاران 
رشته های دیگر هم در این تست ها حاضر 
شوند که در نهایت رضایی و همکارانش 
بااستعدادترین ها و بهترین فوتبالیست ها 
را انتخاب و در قالب تیم گنجاندند. البته 
به گفته مدیر این تیم 9۰درصد بازیکنانی 
که از دل آن تست گیری ها قبول شدند و 
به عضویت تیم درآمدند سابقه باشگاهی و 
حتی ملی دارند و بازیکن حرفه ای فوتبال به 
حساب می آیند که حالا با تمام آنها قرارداد 
حرفه ای هم بسته شده است. نکته عجیب 
آنجاست که تیم بانوان پرسپولیس تیمی 
با  و  می آید  حساب  به  جوان  فوق العاده 
قاطعیت می توان گفت یک تیم در رده سنی 
زیر۲۳ سال است! در این تیم ۲8بازیکن 
سن  عجیب  اتفاقی  در  که  دارند  حضور 
تمام نفرات بین ۱۵ تا ۲۲ متفاوت است.

این تیم به خاطر مشکات  خرید امتیاز و 
کسب مجوزهای لازم خیلی دیر تشکیل شد 
و حالا باید این تعویق و تعلل را در مسابقات 
جبران کند. تمرینات پرسپولیس در این 
سه هفته در یک زمین چمن مصنوعی در 
خیابان سیمون بولیوار تهران برگزار شد 
اما اولین بازی این تیم در ورزشگاه مرغوبکار 
برگزار خواهد شد. البته به احتمال زیاد از 
دومین بازی، مسابقات خانگی تیم بانوان 
پرسپولیس به ورزشگاه درفشی فر منتقل 
باکیفیتی  و  نونوار  چمن  که  شد  خواهد 
دارد. با به میان آمدن نام پرسپولیس حالا 
بسیاری از خانم های عاقه مند به این تیم 
می خواهند در نخستین بازی تیم بانوان 
باشگاه محبوب شان حضور داشته باشند 
و از این تیم حمایت کنند. در این زمینه 
هم  پرسپولیس  بانوان  هواداران  کانون 
حضوری فعال خواهند داشت و پیش بینی 
می شود تیم مهرگان پردیس و احتمالاً خود 
پرسپولیسی ها از تعداد تماشاگران حاضر 
در ورزشگاه سورپرایز شوند. نکته جالب 
اینکه البسه و کیت تیم بانوان پرسپولیس 
هم با همان کیفیت و طراحی تیم آقایان 
خواهد بود و با پیش آمدن بانک شهر به 
عنوان اسپانسر به نظر می رسد این تیم با 

آرامش وارد مسابقات خواهد شد.

دیسیپلین سرمربی بازیکنان را ترسانده است

مجتبی شیری:گاریدو باید درباره سلمانی تصمیم درستی بگیرد
اولین بازی تیم بانوان پرسپولیس بعد از انقلاب

روز تاریخی پرسپولیس فرا رسید

مصاحبه

ناصر قراگزلو
خبرنگار

گزارش

محمد قراگزلو
خبرنگار

هدی خوش بیان مدیر تیم فوتبال بانوان پرسپولیس درباره حمایت مدیران باشگاه از این تیم می گوید: »در مدتی که گذشت آقای بادامکی بشدت حامی تیم و 
پیگیر امور بودند و حتی معاونت اقتصادی چند نفر از مدیران باشگاه هم در محل تمرین تیم حاضر شدند. آقای درویش مدیرعامل باشگاه هم از تیم ما حمایت 
کردند که امیدواریم با یک شروع قوی جواب این حمایت ها و هوادارانی که در فضای مجازی از ما حمایت کردند را با یک بازی وبرد خوب بدهیم.« خوش بیان در 
پاسخ به اینکه آیا بازیکنان و اعضای تیم آقایان هم از شما حمایت کرده اند یا نه گفت: »هر کدام شان که در باشگاه ما را می بینند ابراز خرسندی و آرزوی موفقیت 
می کنند و احتمالاً در صورت ورود به مسابقات این حمایت ها بیشتر هم خواهد شد.« مدیر تیم بانوان پرسپولیس می گوید: »شرایط در فوتبال بانوان متفاوت است 

اما خوشبختانه تیم ما امیدوارانه و با عزم جدی وارد مسابقات شده و با وجود زمان کمی که داشتیم قطعاً فصل بعد همه چیز بهتر خواهد شد.«

مدیر تیم بانوان پرسپولیس: جواب حمایت ها را می دهیم

اوســـتون اورونوف:  درســـت اســـت که ســـتاره ازبک اکثر مقاطع فصل را به 
دلیـــل مصدومیـــت از دســـت داده اما اورونـــوف در فرصت هـــای پیش آمده 
نیز نتوانســـته اثرگذاری فصل قبل را در ترکیب پرســـپولیس داشـــته باشد. 
بجـــز دقایقی از بـــازی فولاد و دیـــدار مقابل الاهلی، اورونوف در ســـایر دقایق 
بـــازی از فرم همیشـــگی خود بـــه دور بوده و ایـــن موضوع را می تـــوان متأثر 
از خســـتگی زیـــاد، برنامه فشـــرده بازی های او در ســـطح ملی و باشـــگاهی و 
مصدومیت های پی در پی وی دانســـت که توســـط باشـــگاه پرســـپولیس و 
فدراســـیون فوتبال ازبکســـتان، به درســـتی مدیریت نشده اســـت؛ باید دید 
پـــس از پایـــان تعطیات ملی، ایـــن بازیکن مســـتعد و جوان به فـــرم آرمانی 

خـــود برمی گردد یـــا خیر.

فرشـــاد احمدزاده: ســـتاره ای که در تابســـتان امسال با ســـروصدای زیادی 
بـــرای چهارمیـــن بار بـــه پرســـپولیس آمد، تـــا اینجای فصـــل بجز دیـــدار با 
گل گهـــر حتی یـــک نمایـــش قابل قبول هم در ترکیب تیم نداشـــته اســـت. 
احمـــدزاده در پســـتی به خدمت گرفته شـــده که در آن، رقابـــت زیادی برای 
حضـــور در ترکیب اصلی وجود ندارد و جایگاه او به عنوان تنها وینگر راســـت 
تخصصی تیم، تضمین شـــده اســـت اما شـــرایط فعلی او، کاماً با کیفیت وی 
در دوره های قبلی حضور در پرســـپولیس و عملکردش در لباس سپاهان در 
تضاد اســـت. به طوری که در بعضی مســـابقات مانند دیدار با الســـد، گاریدو 
ترجیـــح داده از بازیکنان در پســـت غیرتخصصی به جای فرشـــاد احمدزاده 

استفاده کند.

 علی علیپور: شـــاید علی علیپور تنها بازیکن ترکیب تیم باشـــد که در لیگ 
و آســـیا برای تیم گلزنـــی کرده و آمار بهتری نســـبت به دو مهاجـــم دیگر تیم 
یعنی لوکاس ژوائو و عیســـی آل کثیر داشـــته، اما مشـــخصاً او هنوز انتظارات 
هـــواداران تیم را برآورده نکرده اســـت. نســـخه فعلی علیپـــور، فاصله زیادی 
بـــا بازیکن آقـــای گل ترکیب تیـــم برانکـــو ایوانکوویـــچ دارد و نتوانســـته در 
لحظه های حســـاس و هنگام گره خـــوردن بازی، چاره کار تیم پرســـپولیس 
باشـــد. با توجه به ســـابقه حضـــور در لیگ پرتغال و شـــناخت کافی نســـبت 
به فضای باشـــگاه پرســـپولیس، انتظار بیشـــتری از این بازیکن در مسابقات 
مختلـــف می رود امـــا عملکرد علیپور تـــا هدف اصلی خود که دعوت شـــدن 

به لیســـت تیم ملی اســـت، فاصله زیادی دارد.

خوب هاضعیف ها


